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EĞER ALLAH’I جل جلاله SEVİYORSANIZ, PEYGAMBER’İ صلى الله عليه وسلم  

TAKİP EDİN  
 

Es-selamu aleykum ve RahmetuLlahi ve Berekatuhu. 
Euzu bi-Llahi mine ş-şeytani r-racim. BismiLlāhi r-Raḥmāni r-Raḥīm.  
Ve s-salatu ve s-selamu ‘ala Rasulina Muhammed’in Seyyidi l-evveline vel ahirin. 
Meded yā ResūlaLlāh, meded yā Sādāti ‘Ashābi ResūliLlāh, meded yā Meşāyihinā, 
Destur Mevlâna Şeyh Abdullāh el-Fa’iz ed-Dağistāni, Şeyh Muhammed Nazım el-
Hakkani. Meded. Tarikatuna es-Sohbe vel hayru fil Cemiyyeh. 
 
Bismi Llāhi r-Raḥmāni r-Raḥīm:  

مٌیحَِّر رٌوُفغَُ 3َّوَ ۗ مْكَُبوُنُذ مْكَُل رْفِغَْیوَُ 3َّ مُكُبْبِحُْی ينِوُعبَِّتاَفَ 3َّ نَوُّبحُِت مُْتنكُ نإِ لُْق  

‘Kul in kuntum tuhibbûna(A)llâhe fettebi’ûnî yuhbibkumu(A)llâhu veyaġfir 
lekum żunûbekum(k) va(A)llâhu ġafûrun rahîm’, ‘[Rasûlüm!] De ki: “Eğer Allah’ı 
seviyorsanız bana uyun ki Allah da sizi sevsin ve günahlarınızı bağışlasın. Allah çok 
bağışlayıcıdır, engin merhamet sahibidir.’ (Kuran 03:31). Ṣadaka Llāhu l-‘Aẓīm.  

Peygamber Efendimiz صلى الله عليه وسلم makamı, Allah جل جلاله indinde en yüksek makam. Onun 
için, Allah Azze ve Celle’yi seviyorsunuz diyor Kur’an-ı Azimu ş-şan’da, Peygamber 
Efendimiz’e صلى الله عليه وسلم tabi olun. O’nun yolunda gidin. O’nun yolunda gelirseniz Allah جل جلاله sizi 
sever.  

Şimdi en mühim hayatımızdaki gaye Allah’ın جل جلاله bizi sevmesi olması lazım. Allah 
 ,bizi severse her şey kolaydır, her şey iyidir. Bundan daha güzel bir şey olamaz جل جلاله
Allah’ın جل جلاله sizi sevmesi. Onun için Peygamber Efendimiz’in صلى الله عليه وسلم yolundan gidip, 
Peygamber Efendimiz’i صلى الله عليه وسلم sevmek, O’nu صلى الله عليه وسلم tazim etmek, O’na صلى الله عليه وسلم hürmet etmek 
insanlara faydadır.  

Zaten en çok sevilen insan Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu aleyhi ve sellem. 
Yani şeye bakarsanız, gayrimüslimler şunu severiz, bunu severiz diyor, ama 
İslam’daki gibi sevgi, muhabbeti yok. Onlar da öylesine bir nefislerine hitap eden bir 
sevgi var. İslam’daki sevgi nefsini bitirerek, nefisten olmayarak sevgidir İslam’daki 
sevgi.   

Onun için Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu aleyhi ve sellem buyuruyor, “Bana 
salatu selamı getirene, gene O’nun selamını alırım. O’na selam veririm gene” diyor 
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Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu aleyhi ve sellem. Yani bu büyük bir lütuftur. Sen 
salatu selam getiriyorsun, Peygamber Efendimiz صلى الله عليه وسلم sana cevap veriyor, sana selam 
veriyor. Bundan daha güzel bir şey olamaz.  

Onun için, yani dünyada en çok sevilen insan Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu 
aleyhi ve sellem. Peygamber Efendimiz’den صلى الله عليه وسلم başka sevilecek insan yok. Çünkü 
onun yolunda gidenler sevilir, onun yolunda olmayanlar sevilmez. Bu Allah’ın جل جلاله 
insanlara verdiği, ruhlarına verdiği bir şeydir. Ruhani ve manevi bir sevgidir ki hakiki 
sevgi budur. Öteki sevgiler menfaat sevgisidir. Onlar bir işe yaramaz. Onların 
kıymeti yok. Kıymet olan baki olan sevgidir, Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu aleyhi 
ve sellem’in sevgisidir Allah’ın جل جلاله izniyle.  

Bu mübarek aylarda da daha fazla her şeyi Peygamber Efendimiz’in صلى الله عليه وسلم 
hürmetine, O’nun صلى الله عليه وسلم rızası için, Allah جل جلاله rızası için yapıyoruz. Allah جل جلاله kabul etsin 
hepimizden. Muhabbetimizi ziyade edesin, nefsimize değil, Peygamber Efendimiz’e. 
Peygamber Efendimiz’in صلى الله عليه وسلم sevgisi farzdır bize. Vaciptir, iyiliktir. Onu bilmek lazım.  

Peygamber Efendimiz صلى الله عليه وسلم buyuruyor ki, “Beni senin nefsinden, annenden, 
babandan, dünyadan daha fazla sevmedikçe hakiki iman sahibi değilsin.” Müslüman 
olabilirsin. Şimdi var gene şeytanın kandırdığı insanlar var, Müslümanız diyor ama 
Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu aleyhi ve sellem’e fazla hürmet etmiyor. Fazla 
hürmeti kötü bir şey zannediyor. O fazla hürmeti şirk diyor, bilmem ne diyor. 
İnsanları korkutuyor. O fazileti almaktan men ediyor. Mâni oluyor onların sevap 
kazanmalarından, Allah’a جل جلاله yaklaşmalarından, Allah’ın جل جلاله sevgi kullarından 
olmalarından. Bu hileyle men ediyor o insanları.  

Allah جل جلاله muhafaza etsin, buna uymasın Müslümanlar. Doğru olan, Peygamber 
Efendimiz’e صلى الله عليه وسلم ne kadar tazim edersen, o kadar merteben yükselir, o kadar sevap 
kazanırsın. Allah جل جلاله muhabbetimiz, dediğimiz gibi, daha ziyade etsin. Hürmetimiz 
daha fazla etsin inşaAllah ona. 

Ve-min Allahi t-tevfik. El-Fatiha. 

Mevlana Şeyh Muhammad Adil er-Rabbani 
27 Mart 2025/ 27 Ramazan 1446 
Lefke, Kibris 
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